
 
 

 PANEVĖŽIO REGIONO PLĖTROS TARYBA 

 

 

PANEVĖŽIO REGIONO PLĖTROS TARYBOS KOLEGIJOS POSĖDŽIO, 

ORGANIZUOTO ŽODINĖS PROCEDŪROS TVARKA, 

PROTOKOLAS 

 

2025 m. birželio 10 d. Nr. TP-4  

Panevėžys 

 

Panevėžio regiono plėtros tarybos (toliau – Taryba) kolegijos posėdis (toliau – posėdis), 

organizuotas žodinės procedūros tvarka vaizdo konferencijos būdu, įvyko 2025 m. birželio 6 

d. Posėdžio pradžia 8.30, pabaiga – 9.20. 

 

Posėdžio pirmininkas – Ramūnas Godeliauskas. 

Posėdžio sekretorė – Inga Adomaitienė. 

Dalyvavo 12 kolegijos narių, kvorumas sudarytas. 

 

Dalyvavo: 

Tarybos kolegijos nariai: 

1. Ramūnas Godeliauskas – Tarybos kolegijos pirmininkas, Rokiškio rajono 

savivaldybės meras; 

2. Gintautas Gegužinskas – Pasvalio rajono savivaldybės meras; 

3. Ignas Jackevičius – Kupiškio rajono savivaldybės tarybos narys; 

4. Vytas Jareckas – Biržų rajono savivaldybės tarybos narys; 

5. Kęstutis Knizikevičius – Biržų rajono savivaldybės meras; 

6. Loreta Masiliūnienė – Panevėžio miesto savivaldybės merė; 

7. Valentinas Osipovas – Panevėžio rajono savivaldybės tarybos narys; 

8. Antanas Pocius – Panevėžio rajono savivaldybės meras; 

9. Vytautas Saulis – Rokiškio rajono savivaldybės tarybos narys; 

10. Birutė Valkiūnienė – Panevėžio miesto savivaldybės tarybos narė; 

11. Aleksas Varna – Panevėžio miesto savivaldybės tarybos narys; 

12. Šarūnas Varna – Pasvalio rajono savivaldybės tarybos narys. 

 

Kiti dalyviai: 

13. Kristina Udrienė – Panevėžio regiono plėtros tarybos administracijos direktorė; 

14. Inga Adomaitienė – Panevėžio regiono plėtros tarybos ekspertė; 

15. Aistė Balčiauskienė – Panevėžio regiono plėtros tarybos vyriausioji specialistė; 

16. Kristina Linkonaitė – Panevėžio regiono plėtros tarybos ekspertė. 

 

Nedalyvavę Tarybos kolegijos nariai:  

1. Algirdas Raslanas – Kupiškio rajono savivaldybės meras. 
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Posėdžio dalyvių sąrašas pridedamas. 

 

 DARBOTVARKĖ: 

 Registracija 

 Posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

1. Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos 2022 m. rugsėjo 12 d. sprendimo Nr. TS-8 „Dėl 

pritarimo perėjimo nuo institucinės globos prie šeimoje ir bendruomenėje teikiamų paslaugų 

Panevėžio regiono žemėlapiui“ pakeitimo. 

2. Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos 2023 m. rugsėjo 6 d. sprendimo Nr. TS-30 „Dėl 

2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros plano patvirtinimo“ pakeitimo. 

3. Dėl regioninės svarbos projekto „Rekreacinių ir sveikatinimo paslaugų infrastruktūros 

išvystymas bei plėtra viešosios įstaigos Respublikinės Panevėžio ligoninės filiale, Likėnų 

reabilitacijos ligoninėje“ įgyvendinimo. 

4. Dėl 2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros plano įgyvendinimo stebėsenos 

duomenų pateikimo. 

5. Kiti klausimai. 

 

 SVARSTYTA. Posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

 8.30–8.35 

 Tarybos kolegijos pirmininkas Ramūnas Godeliauskas pasiteiravo ar būtų prieštaravimų 

dėl posėdžio darbotvarkės. Prieštaraujančių nebuvo. 

 NUTARTA: 

 Bendru sutarimu patvirtinti posėdžio darbotvarkę. 

  

1. SVARSTYTA. Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos 2022 m. rugsėjo 12 d. 

sprendimo Nr. TS-8 „Dėl pritarimo perėjimo nuo institucinės globos prie šeimoje ir 

bendruomenėje teikiamų paslaugų Panevėžio regiono žemėlapiui“ pakeitimo. 

 8.35-8.40 

Tarybos ekspertė K. Linkonaitė informavo, kad Kupiškio rajono savivaldybės 

administracija 2025 m. kovo 25 d. raštu kreipėsi į Socialinės apsaugos ir darbo ministeriją 

(toliau – SADM) bei Tarybą, prašydama pakeisti informaciją apie Perėjimo žemėlapyje 

numatytą vietų skaičių dienos užimtumo centre bei socialinėse dirbtuvėse. Šiuo metu 

aktualiame Perėjimo žemėlapyje numatyta 5 vietos socialinėse dirbtuvėse ir 10 vietų dienos 

užimtumo centre, t. y., sukurtų paslaugų teikimo vietų skaičius – 15 vnt. Kupiškio rajono 
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savivaldybė pakartotinai įvertino socialinių paslaugų poreikį ir nusprendė kurti 15 vietų dienos 

užimtumo centrą, atsisakant socialinių dirbtuvių įkūrimo. Kitose regiono savivaldybėse 

poreikio tikslinti Perėjimo žemėlapį nenustatyta. SADM, atsižvelgdama į Kupiškio rajono 

savivaldybės administracijos prašymą, parengė ir 2025 m. balandžio 2 d. raštu pateikė 

atnaujintą Perėjimo žemėlapio projektą, kuriame pakeitimai atlikti dalyje „II-asis žmonių su 

negalia globos deinstitucionalizacijos etapas“ . 

Klausimų pranešėjai nebuvo. Tarybos kolegijos nariai pritarė parengtam sprendimo 

projektui bendru sutarimu. 

NUTARTA:  

Bendru sutarimu priimti sprendimą pagal parengtą projektą. 

 

2. SVARSTYTA. Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos 2023 m. rugsėjo 6 d. 

sprendimo Nr. TS-30 „Dėl 2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros plano patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

8.40–8.50 

Tarybos ekspertė K. Linkonaitė pristatė 2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros plano 

(toliau – RPPl) pakeitimo projektą (skaidrės pridedamos). RPPl pakeitimo projektas parengtas 

vadovaujantis Strateginio valdymo metodikos IV skirsnio nuostatomis. Pakeitimai atlikti RPPl 

8 pažangos priemonėse: Nr. LT025-03-01-01 „Švietimo paslaugų prieinamumo didinimas“, Nr.  

LT025-07-01-03 „Socialinių paslaugų deinstitucionalizacija“, Nr. LT025-06-03-05 

„Geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo paslaugų prieinamumo didinimas“, LT025-

07-02-06 „Socialinio būsto fondo plėtra“, LT025-07-02-07 „Socialinių paslaugų 

infrastruktūros plėtra“, LT025-04-02-09 „Inovatyvių ilgalaikės priežiūros paslaugų 

infrastruktūros plėtra“, LT025-06-01-10 „Tvaresnės aplinkos ir efektyvaus išteklių naudojimo 

skatinimas“ ir LT025-02-01-11 „Ekonominio augimo, pasitelkiant turimus išteklius, skatinimas 

Panevėžio regiono funkcinėje zonoje“ atsižvelgiant į Panevėžio regiono savivaldybių 

prašymus. 

Vadovaujantis Lietuvos Respublikos regioninės plėtros įstatymo 23 straipsnio 11 dalies 

1 punktu, Partnerių grupė svarsto regiono plėtros plano ir jo pakeitimų projektus ir dėl šių 

dokumentų teikia išvadas Kolegijai. Atsižvelgiant į tai, sprendimo „Dėl Panevėžio regiono 

plėtros tarybos 2023 m. rugsėjo 6 d. sprendimo Nr. TS-30 „Dėl 2022–2030 metų Panevėžio 

regiono plėtros plano patvirtinimo“ pakeitimo“ projektas buvo pateiktas svarstyti Panevėžio 

regiono plėtros tarybos patariamajai kolegijos partnerių grupei (toliau – Partnerių grupė) išvadai 

suformuluoti. Vadovaujantis Panevėžio regiono plėtros tarybos kolegijos darbo reglamento 141 

punktu, Partnerių grupės išvada (-os) ir (arba) nuomonė (-s) įforminami protokolu. K. 
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Linkonaitė informavo, kad partnerių grupės posėdis vyko  2025 m. gegužės 23 – 29 dienomis 

rašytinės procedūros tvarka, kurio metu buvo nutarta teikti išvadą Panevėžio regiono plėtros 

tarybos kolegijai – pritarti sprendimo projektui „Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos 2023 m. 

rugsėjo 6 d. sprendimo Nr. TS-30 „Dėl  2022–2030 metų Panevėžio regiono plėtros plano 

patvirtinimo“ pakeitimo“.  

Klausimų pranešėjai nebuvo. Tarybos kolegijos nariai pritarė parengtam sprendimo 

projektui bendru sutarimu. 

NUTARTA:  

Bendru sutarimu priimti sprendimą pagal parengtą projektą. 

 

3. SVARSTYTA. Dėl regioninės svarbos projekto „Rekreacinių ir sveikatinimo 

paslaugų infrastruktūros išvystymas bei plėtra viešosios įstaigos Respublikinės Panevėžio 

ligoninės filiale, Likėnų reabilitacijos ligoninėje“ įgyvendinimo. 

8.50–9.00 

Tarybos ekspertė I. Adomaitienė pristatė regioninės svarbos projekto „Rekreacinių ir 

sveikatinimo paslaugų infrastruktūros išvystymas bei plėtra viešosios įstaigos Respublikinės 

Panevėžio ligoninės filiale, Likėnų reabilitacijos ligoninėje“ įgyvendinimo rezultatus.  

Pasak I. Adomaitienės, Panevėžio regiono plėtros taryba 2019 m. spalio 29 d. sprendimu 

Nr. 51/4S-28 „Dėl viešosios įstaigos Respublikinės Panevėžio ligoninės projekto „Rekreacinių 

ir sveikatinimo paslaugų ir infrastruktūros išvystymas bei plėtra viešosios įstaigos 

Respublikinės Panevėžio ligoninės filiale Likėnų reabilitacijos ligoninėje“ pripažinimo 

regioninės svarbos projektu“ nusprendė pripažinti VšĮ Respublikinės Panevėžio ligoninės 

projektą „Rekreacinių ir sveikatinimo paslaugų ir infrastruktūros išvystymas bei plėtra VšĮ 

Respublikinės Panevėžio ligoninės filiale Likėnų reabilitacijos ligoninėje” regioninės svarbos 

projektu, atitinkančiu keturis vertinimo kriterijus. 

Vadovaujantis Lietuvos Respublikos regioninės plėtros įstatymo 7 straipsnio 2 dalimi, 

„Regiono plėtros taryba prižiūri, ar regioninės svarbos projekto įgyvendinimas ir jo rezultatai 

atitinka kriterijus, kuriais remiantis projektas pripažintas regioninės svarbos projektu“. 

I. Adomaitienė informavo, kad 2025 m. gegužės 15 d. Biržų rajono savivaldybė raštu Nr. 

SN-952 „Dėl regioninės svarbos projekto „Rekreacinių ir sveikatinimo paslaugų ir 

infrastruktūros išvystymas bei plėtra viešosios įstaigos Respublikinės Panevėžio ligoninės 

filiale Likėnų reabilitacijos ligoninėje“ įgyvendinimo ataskaitos pateikimo“ pateikė projekto 

„Rekreacinių ir sveikatinimo paslaugų ir infrastruktūros išvystymas bei plėtra viešosios įstaigos 

Respublikinės Panevėžio ligoninės filiale Likėnų reabilitacijos ligoninėje“ įgyvendinimo 
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ataskaitą. Regioninės svarbos projekto įgyvendinimo vertinimo rezultatai užfiksuoti regioninės 

svarbos projekto įgyvendinimo vertinimo išvadoje, kuri buvo patvirtinta 2025 m. gegužės 22 d. 

 Kolegija svarstė apibendrintą informaciją apie regioninės svarbos projekto įgyvendinimo 

eigą, būklę ir jos vertinimo rezultatus. Projektas ir toliau atitinka visus vertinimo kriterijus, 

kuriais remiantis jis pripažintas regioninės svarbos projektu. Projekto ataskaitinis laikotarpis 

nepasibaigęs. Rizikų neįvykdyti vertinimo kriterijaus sąlygų nenustatyta.  

Klausimų, pastebėjimų pranešėjai nebuvo. 

 

4. Dėl 2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros plano įgyvendinimo stebėsenos 

duomenų pateikimo. 

9.00–9.10 

Tarybos vyr. specialistė A. Balčiauskienė informavo, kad vadovaujantis Tarybos ir 

Vidaus reikalų ministerijos pasirašytos valstybės biudžeto lėšų naudojimo sutartimi, Taryba 

įsipareigoja ne rečiau kaip vieną kartą per ketvirtį Tarybos kolegijoje apsvarstyti regiono plėtros 

plano įgyvendinimo stebėsenos duomenis.  A. Balčiauskienė pristatė RPPl įgyvendinimo 

pažangą: Panevėžio regione suplanuotas lėšas, vertinamus ir planuojamus teikti projektų 

įgyvendinimo planus,  pasirašytas ir ruošiamas pasirašyti sutartis, išmokėtas lėšas (skaidrės 

pridedamos). A. Balčiauskienė akcentavo, kad regione - mažai pasirašytų sutarčių ir išmokėta 

lėšų, nes savivaldybės prašo nukelti projektų įgyvendinimo planų pateikimo terminus, o ir 

pateikus projektų įgyvendinimo terminus, dėl tokių priežasčių, kaip projektų sprendinių 

keitimas, kai keičiasi projektų vertės, stebėsenos rodikliai, kai reikia keisti RPPl, taip pat dėl 

keičiamų ministerijų finansavimo gairių, ilgėja projektų įgyvendinimo planų vertinimo 

terminai. Tarybos kolegijos pirmininkas R. Godeliauskas paragino merus atkreipti dėmesį į 

projektų įgyvendinimo planų rengimą ir pateikimą, kad projektai būtų kuo greičiau pradėti 

įgyvendinti.   

5. Kiti klausimai. 

9.10–9.20 

Tarybos administracijos direktorė K. Udrienė pranešė, kad Panevėžio miesto 

savivaldybės merė, Loreta Masiliūnienė pirmą kartą dalyvauja Tarybos kolegijos posėdyje, 

todėl vadovaujantis Tarybos kolegijos reglamento 71 punkto nuostata pateikė pasirašytą 

Kolegijos nario konfidencialumo pasižadėjimą ir nešališkumo deklaraciją (pridedama). 

Taip pat K. Udrienė informavo, kad 2025 m. kovo 4 d. raštais kreiptasi į visas 

organizacijas, turinčias deleguoti atstovus į Tarybos patariamosios kolegijos partnerių grupę, 

tame tarpe ir į Nevyriausybinių organizacijų tarybą, kad ji  pagal Tarybos kolegijos darbo 

reglamentą deleguotų 5 atstovus. Kadangi atsakymas iš Nevyriausybinių organizacijų tarybos 
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gautas tik dieną prieš Tarybos posėdį,  artimiausiu metu bus parengtas klausimas svarstyti 

Tarybos kolegijai dėl naujos sudėties Panevėžio regiono plėtros tarybos patariamosios kolegijos 

partnerių grupės sudarymo. 

K. Udrienė pateikė informaciją apie Finansų ministerijos 2025 m. birželio 3 d. surengtą 

nuotolinį susitikimą su Regionų plėtros tarybų administracijų direktoriais, kuriame kalbėta apie 

pateiktą regionų poreikį papildomam finansavimui. Kol nepakeisti Sanglaudos  reglamentai 

apie planuojamas remiamas veiklas Finansų ministerija nieko informuoti negalėjo, bet pranešė, 

kad artimiausiu metu planuoja atlaisvinti sutaupytų lėšų naudojimą.  

K. Udrienė apžvelgė Finansų ministerijos parengtą ir 2025 m. birželio 5 d.  pateiktą 

Lietuvos Respublikos Vyriausybės 2023 m. liepos 31 d. nutarimo Nr. 612 „Dėl 2021–2027 

metų Europos Sąjungos fondų investicijų programos ir Ekonomikos gaivinimo ir atsparumo 

didinimo plano „Naujos kartos Lietuva“ Lietuvai skirtų lėšų paskirstymo“ pakeitimo projektą 

(toliau – Nutarimo projektas). Ji informavo, kad Nutarimo projektas buvo išsiųstas ir Tarybos 

kolegijos darbo grupės nariams pastaboms ir pasiūlymams pateikti. Pakeitimo esmė - siūloma 

atsisakyti ribojimo pakartotinai planuoti ir naudoti sutaupytas lėšas „virškontraktinėse“ 

priemonėse. 

Daugiau klausimų nebuvo pateikta. Tarybos kolegijos pirmininkas R. Godeliauskas 

padėkojo posėdyje dalyvavusiems Tarybos kolegijos nariams ir Tarybos administracijai už 

parengtus dokumentus bei pristatytus klausimus.  

 

 

Kolegijos pirmininkas   Ramūnas Godeliauskas 

 

Posėdžio sekretorė 

  

Inga Adomaitienė 

 

 


